
Aanvullende vragen over meerkosten van de ecowal van Crailo  en  de informatievoorziening 
aan de raden over de ecowal 
 
  
Ter voorbereiding op een verbindende besluitvorming m.b.t. het bestemmingsplan door  de drie 
gemeenteraden waar de bijeenkomst op 6 juli aanstaande is het goed enige financiële context te 
hebben bij de kosten van de ecowal.  
  
Ter motivering niet met de bedoeling om ‘en detail’ over de hoogte van kosten te spreken maar om 
het onderwerp nog iets meer inhoud te geven zodat de partijen die hierover met elkaar spreken, 
enkele onderbouwende cijfers op een rij hebben staan. Wat deze sprekers comfort kan geven, om 
elkaar op dit onderwerp te vinden wat een stevige en evenwichtige besluitvorming ten goede komt. 
  
Kan je onze vraag rondsturen zodat de collega’s van de andere griffies van de andere twee 
gemeentes ook kennis van deze vraag krijgen. En voorts via de daartoe geëigende weg de directie 
van de GEM Crailo BV te verzoeken ons als raden op zeer korte termijn deze gevraagde context aan 
te reiken. Nogmaals het zal de onderlinge discussie tussen en binnen de raden positief bevorderen 
en zeker helpen die discussie vanuit het gemeenschappelijk belang in gezamenlijkheid af te ronden, 
zo denken wij. 
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